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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-ISU) je na 16. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
„Moje je pitanje vezano za projekt obnove i revitalizacije park šume Pineta. Najprije ću pohvaliti 
Grad na dobivanju gotovo 400.000 eura bespovratnih sredstava koji će zapravo omogućiti 
realizaciju tako značajnog projekta koji, vjerujem, bez tih sredstava ne bi sigurno tako brzo 
krenuo. U medijima smo imali priliku pročitati informaciju o planiranom toku obnove te da će 
se radi kompleksnosti i značaja same obnove obnova biti podijeljena u više faza i da će trajati 
trideset mjeseci od dana potpisa ugovora. Mene zapravo zanima da li je ugovor potpisan i 
kada se očekuje početak radova. Isto tako mislim da bi bilo jako poželjno prije početka same 
obnove, obzirom na veliki broj upita koje mi iz Mjesnog odbora dobivamo od strane građana 
starogradske jezgre, ali ne samo, i obzirom na značaj projekta, organizirati jednu prezentaciju 
projekta da se zapravo stanovnici Starog grada, ali i svi zainteresirani, i mi, upoznamo zapravo 
sa samim projektom odnosno što će se sve odraditi.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Pokušat ću odgovoriti. Ugovor je potpisan, ali onaj prvi, ugovor između Fonda za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost, prošli tjedan sa jedne i sa druge strane i sada možemo 
prionuti i službeno jer smo dobili sredstva. Sljedeća stvar je jedan radni sastanak sa tvrtkom 
Kalegra koja je napravila cijelu studiju vezano za revitalizaciju Pinete i nakon toga, a prije nego 
što budemo išli u javnu nabavu koja će sama po sebi izabrati najpovoljnijeg ponuditelja i tek 
onda ide taj potpis ugovora o čemu ste me sada pitali i od tada se broji trideset mjeseci. To je 
bitno za zapamtiti. Ali prije svega toga, nakon prvog radnog sastanka, nakon toga ide onaj 
drugi koji želim da se desi isto tako brzo vezano za detalje i u kontaktu smo i sa Naturom 
Histricom. U kontaktu smo i sa Hrvatskim šumama. Bit će pozvan Mjesni odbor i mislim da je 
to jedan dio gdje moramo najprije prezentirati gdje smo sada s time i da li ćemo raditi 
eventualno koju reviziju obzirom da je ipak studija rađena 2018. godine. Znamo da u četiri, pet 
godina svako živo tkivo se promijeni pa tako i naša Pineta. Tako da ima tu još pripremnih 
radova. Nećemo brzati sa potpisivanjem tog ugovora dok ne revidiramo i na kraju krajeva, u 
onoj točki, kao što ćemo i sada za pola sata prezentirati studiju Rapca, u pripremnoj fazi, prije 
nego što idemo s izvođenjem, biti će sve prezentirano građanima, ne samo starogradske 
jezgre i Mjesnom odboru Labin Gornji nego i svim zainteresiranim žiteljima Labina i Labinštine.“ 
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